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1. Mötets öppnande 
Mötet öppnas.  
 
2. Fastställande av dagordning  
Föreslagen dagordning fastställs.  
 
3. Val av justerare 
Clarence Kopparberg (SPF) och Lennart Nordh (PRO)  
 
4. Föregående protokoll 
Rådet godkänner förgående protokoll.  
 
5. Förvaltningen rapporterar 
Idag är det Seniordagen i Skarpnäcks kulturhus.  
22 maj är det Trygghetsdag i Kärrtorp. 
Lejdaren och Fallskärmen är stödboende och öppen verksamhet 
som kommer återgå till kommunal regi under hösten.  
Fråga om hemtjänst Oscars minne, som äldreförvaltningen har sagt 
upp avtalet gällande hemtjänstinsatser.  
 
6. Protokollet från KPR 
Gällande bilaga 1 uttalande från KPR om Handlingsplan för god 
och nära vård och omsorg, ställer sig pensionärsrådet bakom 
uttalandet.   

 
7. Frågor inför nämndsammanträdet 25 april 2024 
Det finns ett önskemål om ett eller några belysande ”case studies” 
för att se hur det praktiskt fungerar i verksamheten. Hur fungerar 
olika saker när olika insatser är genomförda. Till exempel hur 
fungerar samarbetet mellan socialtjänsten och skolan. Förvaltningen 
tar med sig förslaget.  
 
§ 7 Underlag för budget 2025 med inriktning 2026 och 2027 
Fråga om budgeten:  
Budgetutrymmet ökar inte lika mycket som ökningar för drift och 
nya uppdrag. Rådet framför att det finns en motstridighet i 
politikens nya uppdrag och ökningar av budgeten.  
Förebyggande arbetet i stadsdelen kommer vara ett fokusområde 
dels utifrån nya socialtjänstlagen men även budgetuppdrag.  
Rådet framför att man är gärna med och bidrar med idéer och tankar 
och vill gärna bli involverade. 
AI området, vad är på gång? Digital tillsyn till exempel.  
Rådet framför att man gärna är med i processen.   
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§ 8 Upphandling av markskötsel och snöröjning av 
angränsande markområden till verksamhetslokaler för förskola 
och gruppbostäder 
Rådet delar förvaltningens synpunkter och svar. 
 
§ 9 Dataskyddsombud för Skarpnäcks stadsdelsnämnd enligt 
GDPR och brottsdatalagen 
Rådet har inga synpunkter. 
 
§ 10 Revidering av delegationsordningen för Skarpnäcks 
stadsdelsnämnd 2024 
Rådet har inga synpunkter. 
 
§ 11 Graffitivägg 
Rådet delar förvaltningens synpunkter och svar. 
 
§ 12 Skidspår från Hellas till Bagarmossen 
Rådet instämmer i förvaltningens svar och betonar att det vore bra 
med ett förlängt skidspår enligt förslagsställarens idé.  
 
§ 13 Skrivelse angående RSU-grupper 
Rådet tycker att det är ett väl utarbetat förslag.  
 
§ 14 Kommunikationsprogram för Stockholms stad 
Rådet delar förvaltningens synpunkter men påpekar specifikt att 
införandet av AI i verksamheten kommer att i ökande grad kräva 
insatser. 
 
§ 15 Förslag till ny avfallsplan för Stockholms kommun 
Rådet delar förvaltningens svar.  
 
§ 16 Riktlinjer i stadens arbete mot våldsbejakande extremism 
Rådet tycker att frågan är viktig och delar förvaltningens 
synpunkter och svar. 
 
§ 17 Motion om öppna idrottslokalerna vid stadens skolor för 
barn och unga under loven 
Rådet tycker förslagsställarens förslag är bra och uppskattar att 
förvaltningen tar med frågan till den instans som äger frågan. 
 
§ 18 Remiss avseende förslag till ändringar av förordningen om 
läroplan för förskolan 
Rådet instämmer i förvaltningens svar. 
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§ 19 Patientssäkerhetsberättelse 
Rådet instämmer i förvaltningens svar. 
 
§ 20 Månadsrapport 
Rådet konstatera att budgeten går ihop! 
 
8. Rapporter 
Inga rapporter.  
 
Övriga frågor- balanslistan. 
Rådet har inga synpunkter. 
 
 
 
Justeras med elektronisk signatur 
 
Clarence Kopparberg 
 
Lennart Nordh 
 
Sekreterare Anna Yderhag 
 
 
 



Underskriftens äkthet valideras här: https://underskriftpas.stockholm.se/validera  
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